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Møtet åpnes av leder Filip Sarfi 28.09.17 kl 16:53.  
 
Sak 1: Godkjenne stemmeberettigede 

Stemmeberettigede er de som er medlemmer av Volvox og Alkymistene i henhold til 
vedtektene. 

 Stemmeberettigede tilstede: 84 
 
 
Sak 2: Møtekonstituering 
a) Valg av møteleder  
 Styret innstiller på Bendik Deraas som møteleder. 
 Godkjent ved akklamasjon. 
 
b) Valg av møtelederassistent 
 Styret innstiller på Kristine Bertheussen som møtelederassistent. 
 Godkjent ved akklamasjon. 
   
c) Valg av referent 
 Styret innstiller på Kristine Bertheussen som referent. 
 Godkjent ved akklamasjon. 
   
d) Valg av tellekorps 

Styret innstiller på Magnus Tvilde og Rolf Klokkerengen som tellekorps. 
Valgt ved akklamasjon. 

   
e) Valg av protokollunderskrivere  
 Anna Bergan Dahl og Vincent Simensen melder seg.  
 Valgt ved akklamasjon. 
 
 
Sak 3: Godkjenning av  
e) Innkalling  
 Merknader til innkallingen: ingen 
 Innkallingen godkjennes uten merknader.  
 
f) Saksliste 
 Merknader til sakslisten: Ingen 
 Sakslisten godkjennes uten merknader. 
 
 
Sak 4: Foreningens og undergruppenes årsberetninger 
 
Undergrupper: 
 
a) V&A IL 
 Liza Marie Norum Wanda holder V&A ILs årsberetning. 

Det åpnes for spørsmål og kommentarer fra salen. Generalforsamlingen ser seg 
orientert i V&A ILs arbeid. 
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b) Spanskymisten håndball 
 Lasse Dørum Backer holder Spanskymisten håndballs årsberetning. 

Det åpnes for spørsmål og kommentarer fra salen. Generalforsamlingen ser seg 
orientert i Spanskymisten håndballs arbeid. 

 
c) Vokalium 
 Attila Samu holder Volkaliums årsberetning. 

Det åpnes for spørsmål og kommentarer fra salen. Generalforsamlingen ser seg 
orientert i Vokaliums arbeid. 
 

d) Trollkom 
 Jakob Emil Larsen holder Trollkoms årsberetning. 

Det åpnes for spørsmål og kommentarer fra salen. Generalforsamlingen ser seg 
orientert i Trollkoms arbeid. 

 
e) Revyen 
 Runa Ingrunsdotter Løberg holder Revyens årsberetning. 

Det åpnes for spørsmål og kommentarer fra salen. Generalforsamlingen ser seg 
orientert i Revyens arbeid. 
 

f) InVitro 
 Ole Jørgen Holthe holder InVitros årsberetning. 

Det åpnes for spørsmål og kommentarer fra salen. Generalforsamlingen ser seg 
orientert i InVitros arbeid. 
 

Komiteer: 
 
g) Hovedstyret 
 Leder, Filip Sarfi holder hovedstyrets årsberetning. 

Det åpnes for spørsmål og kommentarer fra salen. Generalforsamlingen ser seg 
orientert i hovedstyrets arbeid. 
 

h) Fadderutvalget 
 Anne Refsholt holder fadderutvalgets årsberetning. 

Det åpnes for spørsmål og kommentarer fra salen. Generalforsamlingen ser seg 
orientert i fadderutvalgets arbeid. 

 
i) Arrangementskomitéen 
 Adrian Antonsen holder arrangementskomitéens årsberetning. 

Det åpnes for spørsmål og kommentarer fra salen. Generalforsamlingen ser seg 
orientert i arrangementkomitéens arbeid 
 

j) Realfagskjelleren 
Lasse Backer holder Realfagskjellerens årberetning. 
Det åpnes for spørsmål og kommentarer fra salen. Generalforsamlingen ser seg 
orientert i Realfagskjellerens arbeid 
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k) Bedriftskomitéen 
Madeleine Gundersen og Olav Leiros Bakkerud holder bedriftskomitéens 
årsberetning. Det åpnes for spørsmål og kommentarer fra salen.  
Generalforsamlingen ser seg orientert i bedriftskomitéens arbeid. 

 
l) Nukleomedia 

Andreas Lykke og Torill Blix Bakkelund holder Nukleomedias årsberetning. 
Det åpnes for spørsmål og kommentarer fra salen. Generalforsamlingen ser seg 
orientert i Nukleomedias arbeid. 

 
m) PTV-stillingen 

Stian Løkken Myrvold presenterer hva PTV-stillingen går ut på for 
generalforsamlingen, da PTV fra hvert studieprogram skal velges senere i årsmøtet (se 
sak 18).  

 
 
Sak 5: Behandle revidert regnskap og revidert budsjett for neste periode 

Økonomiansvarlig i Bedriftskomiteen Olav Leiros Bakkerud legger frem regnskap. 
Det åpnes for spørsmål og kommentarer fra salen. 
Økonomiansvarlig i Bedriftskomiteen legger frem budsjett. 
Det åpnes for spørsmål og kommentarer fra salen. 

  
Generalforsamlingen tar saken til etterretning. 

 
 
Sak 6: Pause 
 
 
Sak 7: Vedtektsendringer 
Leder, Filip Sarfi presenterer overordnet deres ønske om å vedta et helt nytt sett med 
vedtekter. Disse skal stemmes over for hvert forslag.  

-! Endringer i vedtektene krever 2/3 av stemmene. 
-! For fullstendige forslag, se appendiks.  
-! Styrets sammendrag av vedtektene med endringsforslag legges til grunn for 

behandling. Referanser til paragrafer henviser til dette.  
 
 
Forslag 1 
Styret innleder og forklarer bakgrunnen for sitt forslag.  
Det åpnes for oppklarende spørsmål.  
Det avholdes debatt om punktet.  
 
 Votering:  

Forslaget er vedtatt.  
 

Forslag 2 
Styret innleder og forklarer bakgrunnen for sitt forslag.  
Det åpnes for oppklarende spørsmål.  
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Det avholdes debatt om punktet.  
 
 Votering:  

Forslaget er vedtatt. 
 

Forslag 3 
Styret innleder og forklarer bakgrunnen for sitt forslag.  
Det åpnes for oppklarende spørsmål.  
Det avholdes debatt om punktet.  
 
 Votering:  

Forslaget er vedtatt. 
 

Forslag 4 
Styret innleder og forklarer bakgrunnen for sitt forslag.  
Det åpnes for oppklarende spørsmål.  
Det avholdes debatt om punktet.  
 
 Votering:  

Forslaget er vedtatt. 
 

Forslag 5a 
Styret innleder og forklarer bakgrunnen for sitt forslag.  
Det åpnes for oppklarende spørsmål.  
Det avholdes debatt om punktet.  
 
 Votering:  
 Forslaget er vedtatt.  
 
Forslag 5b 
Filip Sarfi trekker sitt forslag 5b. 

 
Forslag 6 
Styret innleder og forklarer bakgrunnen for sitt forslag.  
Det åpnes for oppklarende spørsmål.  
Det avholdes debatt om punktet.  
 
 Votering:  
 Forslaget er vedtatt. 
 
Forslag 7 
Styret innleder og forklarer bakgrunnen for sitt forslag.  
Det åpnes for oppklarende spørsmål.  
Det avholdes debatt om punktet.  
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Det ønskes fra salen at neste hovedstyre skal utdype forslaget dersom det vedtas.  
Forslag fra salen om at paragraf 5.2.1a. endres til ”Verv i en komité varer vanligvis i ett (1) 
år.”  
 
 Votering:  
 Forslaget er vedtatt. 
 
Forslag 8 
Styret innleder og forklarer bakgrunnen for sitt forslag.  
Det åpnes for oppklarende spørsmål.  
Det avholdes debatt om punktet.  
Forslag fra salen om at neste hovedstyre skal vurdere å fjerne delen av vedtekten der det står 
at ethvert medlem skal kunne stille mistillitsforslag til et medlem med verv. 
 
 Votering:  
 Forslaget er vedtatt. 
 
Forslag 9 
Styret innleder og forklarer bakgrunnen for sitt forslag.  
Det åpnes for oppklarende spørsmål.  
Det avholdes debatt om punktet.  
 
 Votering:  
 Forslaget er vedtatt. 
 
Forslag 10 
Styret innleder og forklarer bakgrunnen for sitt forslag.  
Det åpnes for oppklarende spørsmål.  
Det avholdes debatt om punktet.  
Forslag fra salen om at det spesifiseres at budsjettposten må godkjennes av Hovedstyrets 
kasserer, dersom forslaget vedtas.  
Det noteres at styret må være konsistent med nummerering av vedtektene.  
 
 Votering:  
 Forslaget er vedtatt. 
 
Forslag 11 
Styret innleder og forklarer bakgrunnen for sitt forslag.  
Det åpnes for oppklarende spørsmål.  
Det avholdes debatt om punktet.  
 
 
 Votering:  
 Forslaget er vedtatt.  
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Forslag 12b 
Da Sigrid Sløgedal Løvland ikke var tilstede for å fremme sitt forslag, innledet ordstyrer 
Bendik Deraas forslaget.  
Det åpnes for oppklarende spørsmål.  
Det avholdes debatt om punktet.  
Forslag fra salen om at neste hovedstyre skal ta stilling til hva som skjer dersom 
linjeforeningen har under 30 aktive medlemmer, dersom forslaget vedtas.  
 
 Votering:  
 Stemmeberettigede: 80 
 Stemmetall: 27 stemte for 

Forslaget har falt.  
 
 
Sak 8: Pause m/ mat 
 
 
Sak 9: Videre vedtektsendringer 
 
Forslag 12a 
Styret innleder og forklarer bakgrunnen for sitt forslag.  
Det åpnes for oppklarende spørsmål.  
Det avholdes debatt om punktet.  
Forslag fra salen om at neste hovedstyre skal ta stilling til hva som skjer dersom 
linjeforeningen har under 30 aktive medlemmer, dersom forslaget vedtas.  
 
 Votering:  
 Forslaget er vedtatt. 
 
Forslag 13 
Styret innleder og forklarer bakgrunnen for sitt forslag.  
Det åpnes for oppklarende spørsmål.  
Det avholdes debatt om punktet.  
 
 Votering:  
 Forslaget er vedtatt. 
 
Forslag 14 
Styret innleder og forklarer bakgrunnen for sitt forslag.  
Det åpnes for oppklarende spørsmål.  
Det avholdes debatt om punktet.  
Forslag fra salen om at neste hovedstyre tar stilling til hvorfor ikke noen i sittende hovedstyre 
kan nominere kandidater til ridderordningen. 
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Forslag fra salen at neste årsmøtet tar opp at linjeforeningen er uenig med måten 
ridderordningen driftes på, og kommer med en ”offisiell” uttalelse om dette, selvfølgelig om 
neste årsmøte er enig med dette (må stemmes om). 
Ønske fra salen om at neste hovedstyre fortsetter Hovedstyrets arbeid med ridderordningen og 
samtaler med stormester.  
 
 Votering:  
 Forslaget er vedtatt.  
 
Forslag 15 
Styret innleder og forklarer bakgrunnen for sitt forslag.  
Det åpnes for oppklarende spørsmål.  
Det avholdes debatt om punktet.  
Det foreslås fra salen at neste hovedstyret får i orden en kontrakt med NV-fakultetet, dersom 
forslaget vedtas.  
 
 Votering:  
 Forslaget er vedtatt.  
 
Helheten av vedteksforslagene stemmes over: 
 
 Votering 
 Forslaget er vedtatt. 
  
 
Sak 10: Innkommende saker 
Det er ingen innkommende saker. 
 
 
Sak 11: Valg av leder til hovedstyret 

Fristen for å stille til valg er rett før de individuelle appellene. Hver kandidat gis fem 
minutter til sin appell, samt fem minutter til individuelle spørsmål, mens de andre 
kandidatene er ut av lokalet. 
Etterpå åpnes det for 10 min med spørsmål og kommentarer fra salen mens alle 
kandidatene er tilbake i lokalet. 

  
 Kandidater: 
  Liza Marie Norum Wanda 
  Wojtek Swiergon 
  

Det avholdes skriftlig urnevalg med 84 stemmeberettigede i salen, stemmetall 
hemmeligholdes. 

 
 
Sak 12: Pause m/ mat 
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Sak 13: Presentasjon av ny leder 
 Liza Marie Norum Wanda er valgt til ny leder av Volvox & Alkymisten. 
 
 
Sak 14: Valg av styremedlemmer 

Fristen for å stille til valg er rett før de individuelle appellene for hver stilling. Hver 
kandidat har fem minutter til appell, samt spørsmål og kommentarer fra salen. Under 
hver appell og spørsmålsrunde går de andre kandidatene til stillingen ut av lokalet. 
Dersom en person velges til flere stillinger, får personen vervet der han eller hun fikk 
flest stemmer. Personen trekkes følgelig fra valget/valgene til de(n) andre stillingen(e). 

 
a) Arrangementskomitéleder 
 Kandidater: 
  Håkon Sæther 
   
b) Bedriftskomitéleder 
 Kandidater: 
  Maria Wilhelmsen Hoff 

Sven Herman Holmsen 
Selma Tofte Granerud 

 
c) Kjellerkontakt 
 Kandidater: 
  Mikkel Emil Lange Friis 
 
d) Mediesjef 
 Kandidater: 
  Beate Rose Gjendemsjø 
 
f) Nestleder 
 Kandidater: 
  Ruben Åge Hansen 
 
g) Kasserer 
 Kandidater: 

Tina Storrø 
 
h) Sekretær 
 Kandidater: 
  Anne Refsholt 

Eyvor Tokle Hoff 
 

i) Faddersjef 
 Kandidater: 
  Ola Grønningsæter 

Julie Mjøen  
Nikoline Aasnæs 
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Det avholdes skriftlig urnevalg for samtlige stillinger nevnt ovenfor med 76 
stemmeberettigede i salen, stemmetall hemmeligholdes. 

 
i) Faddersjef omvalg 

Ingen av kandidatene oppnådde minimum 50% av stemmene, så kandidaten med 
færrest stemmer ble eliminert fra stemmeprosessen. Skriftlig urnevalg ble gjennomført 
mellom de to gjenstående kandidatene: Julie Mjøen og Ola Grønningsæter. Stemmetall 
hemmeligholdes.  

 
 
Sak 15: Pause til tellekorpset er ferdig 
 
 
Sak 16: Presentasjon av nytt hovedstyre 
a) Arrkomleder 
 Håkon Sæther er valgt som ny arrkomleder i Volvox & Alkymisten. 
 
b) Bedkomleder 

Sven Herman Holmsen er valgt som ny bedkomleder i Volvox & Alkymisten. 
 
c) Kjellerkontakt 

Mikkel Emil Lange Friis er valgt som ny kjellekontakt i Volvox & Alkymisten. 
 
d) Mediesjef 
 Beate Rose Gjendemsjø er valgt som ny mediesjef i Volvox & Alkymisten. 
 
e) Nestleder 
 Ruben Åge Hansen er valgt som ny nestleder i Volvox & Alkymisten. 
 
f) Kasserer 

Tina Storrø er valgt som ny kasserer i Volvox & Alkymisten. 
 
g) Sekretær 
 Anne Refsholt er valgt som ny sekretær i Volvox & Alkymisten. 
 
h) Faddersjef  

Julie Mjøen er valgt som ny faddersjef i Volvox & Alkymisten. 
 
 
Sak 17: Presentasjoner av kandidater og godkjenning av nye medlemmer til 
komitéene 
 
Generalforsamlingen ser seg kjent med nye medlemmer av komitéene. 
 
 
Sak 18: Valg av PTV for kjemi, biologi, og bioteknologi 
 
Vincent Simensen, PTV for kjemi, presenterer en PTVs oppgaver og ansvarsområder.  
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a) PTV for kjemi 
Kandidater: 
 Eyvor Tokle Hoff 
 Thomas Walmsley 
 
Eyvor Tokle Hoff og Thomas Walmsley er valgt til PTV for kjemi ved akklamasjon. 
  

b) PTV-vara for biologi 
 Kandidater: 
  Live Agnete Haugen 
  Pernille Mo 
  

Live Agnete Haugen og Pernille Mo er valgt til PTV-vara for biologi ved 
akklamasjon.  

 
c) PTV for bioteknologi  
 Kandidater: 
  Ole Jørgen Holthe 
  Ola Grønningsæter 
 

Ole Jørgen Holthe og Ola Grønningsæter er valgt til PTV for bioteknologi ved 
akklamasjon. 

 
 
Sak 19: Valg av kandidater til Den Röda Ulvs valgkomité 
  
Nikoline Aasnæs (førsteklassing) som eneste kandidat velges til Den Röda Ulvs valgkomité 
ved akklamasjon. 
 
Sak 20: Eventuelt 

-! Vincent Simensen takker på vegne av HS 15/16, Hovedstyret for deres fantastiske 
innsats det foregående året. 

-! Vincent Simensen sier også en hilsen til alle som har stilt til hovedstyret og 
spesielt førsteklassingene og ber dem fortsette å engasjere seg.  

 
Sak 21: Møtekritikk 

-! Bra ledet møte og alle har vært tålmodige og godt gjennomført. 
-! Bra at hovedstyret fikk fikset pizza.  
-! Styret kan ta kritikk på informasjonen som ble gitt til tellekorpset. 
-! Flott at vi har holdt oss sånn ca. til skjema. 
-! Dårlig inneklima etterhvert. 
-! Ønske om å skille mellom appell og utspørring av styrekandidatene, da 

utspørringen gir bedre informasjon om kandidaten.  
-! Ønske om lengre felles utspørringsdel av lederkandidatene 

 
 
Møtet ble hevet klokken: 00:48 
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Eventuelle kommentarer fra protokollkontrollørene: 

 


